
Van een onzer verslaggevers
Kralendijk/Willemstad - De
postbezorging door Flamingo
Express Dutch Caribbean
(FXDC) verloopt goed en bij de
laatste, in december 2014, ge-
houden meting is geconstateerd
dat de postbezorging op Bonaire
zelfs boven de norm ligt. 

Dit is een unicum in deze re-
gio. En dat werd de bezoekende
Kamerleden dan ook duidelijk
gemaakt door Nicole Merkies.
Als algemeen directeur versterk-
te zij het afgelopen jaar het ma-
nagement en samen met finan-
cieel directeur Bart Bergman
voert zij de directie.

Wat betreft de uitbreiding van
de non-postale activiteiten, heeft
FXDC hoge ambitie en is het be-
drijf serieus bezig met strategi-
sche partnerships met bepaalde
bedrijven in Nederland en Euro-
pa. 

FXDC wil uitgroeien tot een
internationaler speler op het ge-
bied van e-commerce, online
business - met name pakketten -
en logistieke hub. Om dat te be-
reiken wordt gewerkt op basis
van het langetermijn-Strategisch
Plan. Aldus de informatiepaper
‘Postkantoor FXDC binnen een
jaar succesvol’ ten behoeve van
de leden van de Eerste en Twee-
de Kamer tijdens bezoek aan Ca-
ribisch Nederland.

Flamingo Express Dutch Ca-
ribbean heeft per 1 januari 2014
de concessie voor het verzorgen
van alle postactiviteiten op de
drie eilanden van CN. De start
van FXDC begin vorig jaar ver-
liep niet gladjes. FXDC had op
grond van bedrijfseconomische
redenen de helft van het perso-
neel van Nieuwe Post (tegen-
woordig CPost) overgenomen.
Dit was al in oktober 2013 be-

kend. Al het personeel dat wél
was overgenomen kwam op de
eerste werkdag niet opdagen,
omdat zij solidair waren met het
overige personeel. Bovendien
vonden zij dat alle werknemers -
zowel degenen die niet werden
overgenomen als degenen die
wel waren overgenomen - recht
hadden op de afvloeiingsrege-
ling van de voormalige conces-
siehouder.

Pas in mei 2014 werd er een
regeling getroffen tussen de
voormalige concessiehouder en
de werknemers. FXDC heeft
niet al die tijd kunnen wachten
op de komst van die werkne-
mers en heeft mensen gewor-
ven.

De crisissituatie van het post-
gebeuren in januari 2014 ging
de Kamerleden niet onopge-
merkt voorbij. Indertijd verze-

kerde de directie van FXDC de
Nederlandse parlementariërs
dat FXDC serieuze plannen had
met de postbezorging en - zodra
er sprake zou zijn van normali-
sering - er grote stappen ge-
maakt zullen worden.

In maart 2014 heeft FXDC
het Strategisch Plan gemaakt
met een visie naar de toekomst
toe. Het Strategisch Plan heeft
twee belangrijke onderdelen:
onverkort voldoen aan de con-
cessievoorwaarden; en grote am-
bities op het gebied van e-com-
merce door het uitbouwen van
Bonaire als logistieke hub.

Het is inmiddels januari 2015
en de Kamerleden zijn weer op
bezoek in Caribisch Nederland.
Tijd dus voor de directie om de
voortgang, de vooruitgang en de
successen van FXDC aan te ge-
ven. 

Daarbij wordt geconstateerd
dat de politiek-bestuurlijke inte-
gratie van de eilanden van CN
goed op schema ligt, maar dat de
integratie binnen de private sec-
tor in Nederland ver achterwege
is gebleven. Als ‘de politiek’ niet
ingrijpt, wordt de ‘gap’ alleen
maar groter. Zo is de parlemen-
tariërs uit Den Haag duidelijk
gemaakt.

Acties FXDC in 2014

Hodge is in het dagelijks le-
ven directeur van de PSB Bank
(voorheen: Postspaarbank) en is
ook bekend van zijn premier-
schap ten tijde van het zogehe-
ten ‘takenkabinet’, dat begin
2013 begon met de bezuini-
gingsmaatregelen om weer tot
een sluitende landsbegroting te
komen.

Hodge hoopt tijdens zijn
voorzitterschap van CBA ver-
schillende projecten los te kun-
nen krijgen die de economie van
Curaçao ‘een boost’ kunnen ge-
ven. In dit kader is er door de
bankiersvereniging ook een
taskforce in het leven geroepen,
die vanuit het bankwezen gaat
proberen een bijdrage te leveren
aan het stimuleren van de eco-
nomie.

,,Het gaat erom dat de bancai-
re sector actief bijdraagt aan de
gemeenschap en een gezonde
economie en de groei daarvan.
De uitdaging waar we nu mee
worden geconfronteerd, is dat
we de afgelopen jaren amper
enige economische groei heb-
ben gehad”, aldus Hodge in ge-
sprek met deze krant.

,,In het verleden is een inven-
tarisatie gemaakt van verschil-
lende projecten die een bijdrage
kunnen leveren aan de opleving
van de economie. Waarom niet
zo’n lijstje nemen en kijken naar
wat de bottlenecks zijn,
waardoor deze projecten gestag-
neerd zijn en vervolgens geza-
menlijk - in samenwerking met
andere stakeholders en de rege-
ring - proberen een aantal van
deze projecten weer op de rails
te krijgen?”

Hodge wil hier met de Cura-
çao Bankers’ Association een
steentje aan bijdragen. ,,Door
ideeën aan te dragen, te onder-
steunen en daar waar het nodig
is opbouwende kritiek te leve-
ren”, aldus de nieuwe CBA-voor-
zitter, die Leo Rigaud van SFT
Bank in deze rol opvolgt.

Buitenlandse investeerders
spelen een grote rol bij de groei
van de economie. ,,Dit laatste
heeft te maken met vertrouwen
en ik vrees dat dit nog niet 
helemaal terug is. Volgens de
voorspellingen zullen we ook dit
jaar te maken hebben met een
vrij magere groei voor wat be-

treft de economie”, laat Hodge
weten. 

De bankier herhaalt wat de
CBA in december 2014 al meld-
de. In een verklaring liet de vere-
niging toen weten dat het ver-
trouwen van de private sector 
in de regering en in de econo-
mie al een aantal jaren om aller-
lei redenen ver te zoeken is.
Hodge: ,,Er is een gezegde in het

Nederlands: ‘Vertrouwen komt
te voet en gaat te paard.’ Je kan
het vertrouwen van een in-
vesteerder snel verliezen, maar
om het terug te winnen; dat
neemt zijn tijd. Laten we dit 
samen proberen terug te krij-
gen. Samen moet het ons luk-
ken.”

Bij de Curaçao Bankers’ Asso-
ciation zijn alle commerciële

banken, evenals de PSB Bank en
de Centrale Hypotheekbank
(CHB) aangesloten. De com-
merciële banken hebben een pu-
blicatieplicht. De PSB, met Hod-
ge als directeur en de overheid
als eigenaar, heeft dat niet. PSB
verstrekt wel spaarmogelijkhe-
den en (hypotheek)leningen,
maar biedt geen rekening-cou-
rant.
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We wensen u allen een heel gezegend 2015 toe. Zoals ieder jaar willen  
we ook dit jaar de zegen van God vragen voor alle scholen, het personeel,  
de leerlingen en hun ouders. Namens het bestuur van de VPCO nodigen  
wij u uit voor onze nieuwjaarsdienst die op 11 januari 2015 zal worden  
gehouden in de Emmakerk aan de Schottegatweg Noord, 67.  
De dienst begint om 9:30 uur en het thema is:  
 

‘In jou vind ik vreugde’ 
 

We stellen uw aanwezigheid zeer op prijs. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Drs. D.M.A. Lorier-Kooi 
Directeur VPCO 

 

Pimpiriweg 34 of Postbus 3555 > tel.: (5999) 737-8355 of (5999) 737-8440 > www.vpco.org 
 

Hodge nieuwe voorzitter van CBA

Hodge is in het dagelijks leven directeur van de PSB Bank (voorheen: Postspaarbank) en is ook bekend
van zijn premierschap ten tijde van het zogeheten ‘takenkabinet’. FOTO ARCHIEF

Bankiers: Investeerder moet 
weer vertrouwen krijgen
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - Daniel Hodge is per 1 januari 2015 de nieu-
we voorzitter van de Curaçao Bankers’ Association
(CBA). Dat heeft hij tegenover het Antilliaans Dagblad
bevestigd. 

‘Bezorging post boven de norm’
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